
فرشید غضنفرپور| 23 نماینده مجلس تاکنون 
پای نامه ای را امضا کرده اند که از هیأت رئیسه مجلس 
می خواهد لیس��ت 170 نماینده مجلس هشتم که 
مبالغ مختلفی از رحیم��ی دریافت کرده اند را جهت 
تنویر افکارعمومی منتشر کند. فهرست مشابه دیگری 
از 20 نماینده که همین درخواس��ت را از قوه قضائیه 
مطرح کرده اند نیز منتشر شده است. روز گذشته نیز 
سخنگوی ش��ورای نگهبان  با ورود به موضوع ادعای 
محمد رضا رحیمی درباره نمایندگان مجلس تلویحا 
از مراجع ذی صلاح خواسته تا به این ادعاها رسیدگی 
کنند و  نتایج آن مورد بررسی شورای نگهبان هم قرار 
بگیرد. به این ترتیب احتمال گشایش پرونده ای جدید 
درخصوص ادعاهایی که رحیمی اخیرا در نامه اش به 

احمدی نژاد مطرح کرده بود افزایش یافت. 
در ای��ن س��و فهرس��ت نمایندگانی ک��ه درحال 
امضای درخواس��ت برای انتشار اسامی نمایندگانی 
ک��ه از رحیمی پ��ول گرفته ان��د، هس��تند درحال 
افزایش اس��ت. نماین��دگان در نام��ه ای خطاب به 
آیت الله آملی لاریجانی نوش��ته اند: »در جهت تنویر 
افکارعمومی و افزایش سرمایه ارزشمند اجتماعی، 
خواستار اعلام اسامی 170 نماینده و نامزد مجلس 
هش��تم که از رحیمی مع��اون اول رئیس جمهوری 
دولت دهم پول اخذ نمودند، هس��تیم.« فهرس��ت 
امضا کنن��دگان نامه ح��اوی نام هایی اس��ت که در 
کمتر لیس��تی کنار هم قرار می گیرند. از عبدالکریم 
حسن زاده و محمدرضا تابش و کمال الدین پیرموذن 
نمایندگان نزدیک به اصلاحات گرفته تا عبدالوحید 
فیاضی نماینده نزدیک به جبهه پای��داری و احمد 
توکلی نماینده نزدیک به جبهه متحد اصولگرایان. 
توکلی البته در گفت وگویی که با خبرگزاری ایسنا 
انجام داده ادعای محمدرضا رحیم��ی در مورد پول 
دادن به نمایندگان مجلس را رد کرده و گفته است: 
از آن جایی که رحیمی فردی اس��ت که مجرم است 
و جرم او در دادگاه اثبات ش��ده، قول او تا یک مرجع 
رسمی اعلام نکند درباره تعداد نمایندگان و کسانی 

که به گفته او به آنها پول داده اعتبار ندارد. 
 توکلی:

 برخی  نمایندگان از رحیمی پول گرفتند
هرچند توکلی در همین مصاحبه اصل مسأله پول 
گرفتن برخی از نماین��دگان از رحیمی را رد نکرده و 
گفته اس��ت: بنده نماینده ای را می شناسم که به او 
چک داده ش��د اما دریافت نکرده و بنده کپی چک را 
در اختیار دارم. همچنین نماینده ای را می شناسم که 
گفته پول را دریافت ک��رده و در انتخابات آن را خرج 
کرده است که به او گفتم آن مبلغ را به حساب رحیمی 
برگردان و احتمال می دهم که این کار را کرده باشد. 
او همچنین گفته: نماینده دیگری را س��راغ دارم که 
گفته فکر می کرده از جای صحیحی این پول به وی 
رسیده و آن را در انتخابات خرج کرده است، همچنین 
نماینده ای را سراغ دارم که رحیمی به او اصرار کرده 
که شماره حس��اب بدهد و وی نیز گفته تا نداند این 

مبلغ از کجا آمده قبول نمی کن��د. احمد توکلی که 
خود در مجالس هفتم و هشتم به عنوان نماینده مردم 
تهران حضور داشته است در دفاع از مجلس می گوید: 
نباید به استناد حرف یک متهم محکوم شده که دچار 
فساد بوده کل مجلس را متهم کرد زیرا این کار باعث 
تضعیف اعتماد م��ردم به نماین��دگان و از آن طرف 
قوه مقننه می شود. معتقدم به جای این که استفاده 
جناحی صورت گیرد باید همه به هم به ش��فافیت 
کمک کنیم. در همین حال عوض حیدرپور نماینده 
مردم شهرضا در مجلس شورای اسلامی و عضو هیأت 
نظارت بر نمایندگان نیز به سایت انتخاب گفته است: 
»رحیمی در نامه ای که منتشر کرد، به نظام جمهوری 
اسلامی اهانت و ادعا کرد که برای انتخابات مجلس 
هش��تم به نمایندگان پ��ول داده اس��ت. بزرگترین 
خطایی که یک معاون اول می تواند مرتکب شود، آن 

است که حرف های بی ربط بزند.«
 رحیمی به بهانه کمک به مساجد

 به نمایندگان پول داده است
حیدرپور در گفت وگویی که با س��ایت انتخاب انجام 
داده تلویح��اً یکی دیگ��ر از دادوس��تدهای مالی میان 
رحیمی و برخی از نمایندگان مجلس هشتم را نیز تأیید 
کرده و گفته است: »در  س��ال 87، نمایندگان مجلس 
به دنبال اس��تیضاح مرحوم کردان بودند. رحیمی که 
به دنبال پست بالاتر بود و قصد جلوگیری از استیضاح 
کردان را داش��ت، 5 میلیون تومان به برخی نمایندگان 
مجلس  داد.« حیدرپور ماجرای پرداخت پول توس��ط 
رحیمی برای انتخابات را تکذیب کرده و درباره ارتباط 
مالی رحیمی و برخ��ی از نمایندگان مجلس می گوید: 

»رحیمی اصلا پولی برای انتخاب��ات پرداخت نکرد، او 
درواقع به دس��تور احمدی نژاد پولی به بهانه کمک به 
مساجد پرداخت  و سعی کرد کردان را در وزارت کشور 
ماندگار کن��د.« او می گوید: »بخش��ی از نمایندگان آن 
پول را دریافت کردند اما تأکید می کنم که آن وجه برای 
انتخابات نبود.« ماج��رای اعطای چک های  5 میلیونی 
توس��ط رحیمی به نمایندگان در جلس��ه اس��تیضاح 
مرحوم کردان برای نخستین بار نیس��ت که رسانه ای 
می ش��ود اما اینک پس از حدود 6 سال بازخوانی ماجرا 
چنانکه احمد توکلی نیز گفته اس��ت باعث می ش��ود 
»س��ره از ناسره تشخیص داده ش��ود« حسین گروسی 
نماینده شهریار و از امضا کنندگان این نامه دراین باره به 
»شهروند« گفته است: نمایندگان با امضای این نامه به 
دنبال شفاف سازی مسأله بوده اند. الان افکارعمومی به 
کلیه نمایندگان مجلس مظنون است. او درباره مخالفت 
برخی از نمایندگان مجلس با انتش��ار اسامی 177 نفر 
نیز می گوید: اگر رحیمی آن مسائل را مطرح نکرده بود 
می شد از انتشار اس��امی هم گذشت اما حالا که مطرح 
شده دیگر نمی توان از آن عبور کرد. باید دقیق بررسی 
ش��ود تا مردم بدانند منابع این پول ها از کجا بوده و چه 
کسانی از رحیمی پول گرفته اند. گروسی درعین حال 
به این نکت��ه هم اش��اره می کند که، دول��ت این همه 
نماینده دارد از نماینده اس��تاندار تا نماینده بخشدار و 
حتی دهداری ها نمایندگان دولت هستند، حالا مردم 
در بعضی از شهرس��تان ها قرار است یک نماینده برای 
خودشان داشته باشند که نماینده دولت نباشد و نماینده 
مردم باشد آن وقت می بینیم که در دولت سابق این یک 
نماینده را هم می خواستند با پول به نفع دولت انتخاب 

کنند. گروسی می گوید تعداد امضاها تا پیش از تقدیم 
کردن به هیأت رئیسه تا 40 امضا افزایش یافته است. 

 شورای نگهبان: منتظر بررسی های
 مراجع ذی صلاح هستیم

همزمان نجات الله ابراهیمیان، س��خنگوی شورای 
نگهبان، در گفت وگویی با خبرگزاری ایرنا درخصوص 
ادعاهای رحیمی گفته اس��ت: »ای��ن محکوم قضایی 
اظهاراتی کرده که هنوز دستگاه قضایی یا دستگاه های 
نظارتی که در خود مجلس وجود دارد، آن را رسیدگی 
نکرده ان��د.  ابراهیمی��ان در ای��ن گفت وگ��و احتمال 
رسیدگی به ادعاهای رحیمی را بعید ندانسته و گفته: 
»اگر مجلس با ابزار نظارتی بررسی کند یا قوه قضائیه 
پرونده جدیدی مفتوح کند، مسلما آن نتایج، موضوع 
بررسی در شورای نگهبان هم خواهد بود.« سخنگوی 
ش��ورای نگهبان درباره این که مطابق ادعای رحیمی 
این مبالغ برای انتخابات مجلس هش��تم صرف شده 
و آیا ش��ورای نگهبان در آن زمان مس��أله را در تأیید 
صلاحیت ها دخالت داده است یا نه گفت: »این موضوع 
در گذشته مورد رسیدگی و افشا قرار نگرفته بوده است 
و هنوز هم به عنوان مسئول قانونی منتظر بررسی های 
قانونی مراجع ذی صلاح هس��تیم. ب��ه محض این که 
مراجع ذی صلاح، تصدیق و تأیید کنند، آن را موضوع 
بررس��ی قرار می دهیم و در موعد انتخابات نسبت به 
آن عکس العمل مناسب نش��ان خواهیم داد.« در نامه 
گلایه آمیز محمدرضا رحیمی به محمود احمدی نژاد 
آمده است که وی یک میلیارد و 200 میلیون تومان را به 
حدود 170نفر از کاندیداهای مجلس هشتم پرداخت 

کرده و همه آن به مصرف انتخابات رسیده است.

گپروی خط خبر

برگ تازه در ماجرای رحیمی
ادعای پرداخت پول به نمایندگان جنجال ساز شد

   سخنگوی شورای نگهبان و تعدادی از نمایندگان خواستار بررسی ادعاهای محمدرضا رحیمی درخصوص ارایه پول به  برخی از نمایندگان مجلس هشتم شدند

روز گذش��ته به مناس��بت ورود امام خمینی)س( به ایران مراس��می 
در فرودگاه مهرآباد، برگزار ش��د. در این مراسم، عباس آخوندی وزیر راه 
وشهرسازی، علی جنتی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی، برخی از اعضای 
بیت حضرت امام)س(، همسر حجت الاسلام والمسلمین حسن روحانی 
رئیس جمهوری و تعدادی از معاونین وزیر راه و شهرسازی حضور داشتند. 
همچنین آیت الله ناطق نوری، عضو مجمع تش��خیص مصلحت نظام و 

آیت الله موسوی بجنوردی، عضو بیت امام خمینی نیز سخنرانی کردند. 
به گزارش ایلنا، رئیس دفتر بازرسی مقام معظم رهبری در این مراسم 
با بیان اینکه برکات انقلاب اسلامی امروز در ایران و منطقه مورد مشاهده 
است، یادآور شد: تمام این آوازه ها و برکات از برکت امام بزرگوارمان است 
و همچنین می بینیم که انقلاب ما به یمن، س��وریه، لبنان و عراق صادر 

شده است.
حجت الاسلام والمس��لمین علی اکبر ناطق نوری، یادآور ش��د: بیرون 
از کشور ما عزت این انقلاب را می بینیم. چنانچه امروز لبنان و حزب الله 
لبنان عزت دارد و حزب الله و سیدحس��ن نصرالله حرکات بسیار زیبایی 

انجام می دهند.
ناطق نوری همچنین با اشاره به روزهای انقلاب اسلامی گفت: قبل از 
ورود امام)س( به تهران، انقلابیون و رهبران انقلاب و مسئولان بالا نگران 
بودند و به ایشان می فرمودند که شما تشریف نیارید چراکه معلوم نیست بر 

سر هواپیمای شما چه بیاید. 
وی با بیان این که نگران��ی فوق العاده ای درب��اره ورود امام)س( وجود 
داش��ت، اظهار کرد: امام)س( با اتکا و اعتمادی که به خداوند داش��تند، 

فرمودند من به ملتم قول دادم که در اولین فرصت بیایم و اگر قرار اس��ت 
بمانم بین ملت بمانم و اگر قرار است بمیرم بین ملت بمیرم.

عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام با اشاره به نقش شهید بهشتی و 
شهید مطهری و مرحوم بازرگان در مراسم استقبال از امام)س( تصریح 
کرد: وقتی امام)س( می خواس��تند فرودگاه را ترک کنند و سوار ماشین 
شوند یکی از آقایان که از ملی گراها بودند و البته خیلی هم زحمت کشیده 
بودند چراکه هماهنگی با دولت آن موقع برای آمدن امام)س( و فرودگاه با 
آنها بود، سوار ماشین بودند ولی امام در لحظه سوار شدن به ایشان گفتند 
که تشریف بیاورید پایین و درواقع امام)س( حواسشان جمع بود که از این 

فرصت هیچ کس احتمالا بهره برداری نکند.

همچنین آیت الله سیدمحمد موسوی بجنوردی هم طی سخنانی گفت: 
امام)س( در نجف موضوع ولایت فقیه را مدنظر قرار داد و تصریح کرد آن 

کسی که در حکومت اسلامی حکومت می کند قانون است.
این عضو بیت امام با اشاره به جایگاه قانون اظهار کرد: قانون حاکم است 
و افراد همه مطیع قانون هستند و حتی شخص رسول الله)ص( نیز مجری 
قانون است و قانون گذار خداست و سیستم حکومت در حکومت اسلامی 
حکومت قانون بر مردم اس��ت و بهترین و مهم ترین حکومت سیس��تم 
حکومت اسلامی است که بر مردم هیچ کس حاکم نیست و فقط قانون 

حاکم است.
موسوی بجنوردی با یادآوری اینکه کتاب ولایت فقیه امام به زبان عربی 
در عراق ترجمه شد و این کتاب اثر بسیار بزرگی بر نسل جوان عراق دارد، 
تصریح کرد: امام)س( تجدید حیاتی به اسلام و به مذهب تشیع به عنوان 
یک مذهب انقلابی و مذهبی که به هیچ قیمت حاضر نیست مقابل ظلم 
سازش کند، بخش��ید و با این رویکرد یک تحول فرهنگی در حوزه های 

علمیه واقع شد.
وی اضافه کرد: جای تأس��ف داشت که روحیه انقلابی در حوزه  علمیه 
نجف وجود نداشت ولی بعد از ورود امام)س( تحولی در حوزه های علمیه 

آغاز شد.
عضو مجمع نیروهای خط امام تأکید کرد: معنای درس��ت حکومت 
اس��لامی که طی آن قانون حکومت می کند و فرد حکومت نمی کند به 
جوانان عراق سرایت کرد و این روند باعث تزلزل ارکان حکومت بعث و به 

سقوط حزب بعث منجر شد.

مراسم یادبود ورود امام خمینی)س( به ایران در فرودگاه مهرآباد: 

ناطقنوری:برکاتانقلابدرایرانومنطقهمشاهدهمیشود
 موسوی بجنوردی: امام)س( نشان داد تشیع مقابل ظلم سازش نمی کند
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 عضو جدید 
شورای تعیین مصادیق مجرمانه اینترنتی: 

باید اصل را بر عدم فیلترینگ بگذاریم 
شهروند| روز گذشته 
نماین��دگان،  رأی  ب��ا 
محمدعلی اسفنانی یکی 
از دو س��همیه مجلس در 
کارگروه تعیین مصادیق 
محتوای مجرمانه رایانه ای 
را در اختیار گرفت. حالا 

او یکی از 13 نفری اس��ت ک��ه در فیلترینگ یا رفع 
فیلتر از سایت ها و شبکه های مجازی نقشی اساسی 
ایفا خواهد کرد. حداق��ل چنانکه خودش می گوید 
به عنوان یک رأی از میان 13 رأی. اسفنانی اما معتقد 
است باید اصل را بر عدم فیلتر گذاشت زیرا بسیاری 
از این ش��بکه ها در کنار محتوای نامناسب، مطالب 
غیرمجرمانه و حتی مفیدی را در اختیار کاربران قرار 

می دهند.
کارگروه تعیین مصادیق محتوای مجرمانه 
رایانه ای چه نقشی در فیلترینگ شبکه های 

اجتماعی بازی می کند؟ 
در ماده 22 قانون مبارزه با جرایم رایانه ای تصریح 
شده کارگروهی به ریاست دادستان کل کشور باید 
تشکیل شود که مکلف است شبکه ها و فضای مجازی 
را بررسی و پالایش بکند تا چنانچه در متن این فضاها 
صفحاتی وجود داش��ت که دارای محتوای مجرمانه 
بود آنها را به طریقی حذف کنند که فضای پالایش 
ش��ده در اختیار افراد قرار بگی��رد. لذا هر فضایی که 
تحت عنوان فضای مجازی تلقی شود می تواند مورد 

پالایش این کارگروه قرار بگیرد.
برخی معتقدند در چند ماه گذشته نظارت 
بر فضای مجازی و تهدید به فیلترینگ برخی 
از شبکه های اجتماعی به میدانی جدید برای 
کشمکش سیاسی با دولت تبدیل شده است. 
به عنوان عضو جدید این شورا این نظر را تأیید 

می کنید؟
البته ممکن اس��ت از هر ابزاری استفاده سیاسی 
بشود و همچنین این امکان هم وجود دارد که دولت 
برای این که بخواهد بدنه جامع��ه را در رأی گیری ها 
حفظ بکند به نوعی ب��ا فیلترینگ مخالفت کند اما 
اعتقاد من این اس��ت که ای��ن تحلیل ها خیلی هم 
درس��ت نیس��ت زیرا بدنه جامعه ما همی��ن مردم 
مذهبی هستند که در روزهای خاص و مناسبت های 
ویژه به خیابان ها می آیند و از انقلاب دفاع می کنند. 
تقید دینی ب��رای این مردم مهم اس��ت. کارگروه به 
دنبال یک چیز اس��ت آن هم این که اگر در این فضا 
محتوای مجرمانه وجود داش��ته باش��د که آلودگی 
اخلاقی و اجتماعی ایجاد کند و به اجتماع آسیب بزند 
آن را پالایش کند. وجود آن آسیب ها در شبکه های 
اجتماعی نمی تواند مطلوب مس��ئولان نظام باشد 
و بنابراین تحلیل هایی از این دس��ت را نیز نمی توان 

چندان جدی قلمداد کرد.
چند هفت�ه پیش ب�ود که خب�ری مبنی بر 
فیلترینگ دو شبکه اجتماعی توسط یک مقام 
قضایی صادر ش�د، این فیلترینگ درنهایت 
صورت نگرفت و پس از آن اخبار تأیید نشده 
دیگری مبنی بر مخالفت رئیس جمهوری با این 

اقدام منتشر شد. اصل ماجرا چه بود؟
اولاً به دلیل استقلالی که قانون برای قاضی قائل 
است هیچ گاه دستور رئیس جمهوری نمی تواند مانع 
از اجرای دستور قضایی بشود. اگر دستگاه قضایی یا 
قاضی مربوطه تصمیم بگیرد که یک فضایی فیلتر 
ش��ود صرف نظر از این که باید ببینیم قاضی چنین 
صلاحیتی دارد یا نه، زیرا بخش��ی از این مس��ائل به 
کارگروهی واگذار شده که موارد مجرمانه را بررسی 
کنند اما این ک��ه قاضی تصمیم بگیرد و با دس��تور 
رئیس جمهوری دستور قاضی لغو شود امکان پذیر 

نیست.
خود شما به عنوان یک عضو جدیدالورود به 
این کارگروه چه دیدگاهی نسبت به فیلترینگ 

دارید؟
البته من نیروی جدید نیستم و پیش از این هم در 
این کارگروه عضویت داشته ام. اما در پاسخ به سوال 

شما معتقدم اصل را باید بر عدم فیلتر بگذاریم.
در کارگ�روه ه�م از ای�ن اعتقادت�ان دفاع 
می کنید ی�ا این که درنهایت ممکن اس�ت در 

مواردی هم جز این رأی بدهید؟
از اعتق��ادم دفاع می کنم و نزدیک 3 س��ال اس��ت 
که این کار را انجام می دهم. معتق��دم باید اصل را بر 
عدم فیلترینگ بگذاریم زیرا این فضاها کارکردهای 
مختلفی دارند و حتی مباحث علمی و ادبی و بهداشتی 
هم در این فضاها پیدا می ش��ود. البته اگر صفحه ای 

دارای محتوای مجرمانه باشد موضوع فرق می کند.
چگون�ه محت�وای مجرمان�ه را از محتوای 
غیراس�تاندارد که در این شبکه ها فراوان هم 

هست تفکیک می کنید؟
  مثلاً ممکن اس��ت در این ش��بکه ها یک مطلب 
پزشکی به اش��تراک گذاشته ش��ود که حقیقتاً به 
لحاظ پزشکی قابل رد شدن هم باشد و درعین حال 
هیچ گونه اعتباری هم نداش��ته باش��د اما کارگروه 
درنهایت ورودی به این موضوعات نخواهد داش��ت 
اما اگر دارای محتوای مجرمانه ب��ود الزاماً و به دلیل 
تکلیفی که قوه قضائی��ه دارد و قانون برای این گروه 
تعیین کرده است همان صفحه را فیلتر می کنیم و 
اگر به صورت موردی این محتوا وجود داشت می توان 
به فیلترینگ هوشمند که اخیراً مورد استفاده قرار 
گرفته رجوع کرد تا فقط محتوای خاص فیلتر شود 
و چنانچه امکان تفکیک محتوا از کل صفحه وجود 

نداشته باشد کل صفحه مسدود می شود.
به عنوان نماینده مجلس در این شورا چقدر 

قدرت دارید؟
یک رأی از میان 13 رأی اعضای شورا به من تعلق 

دارد.

معاون علمی و فناوری رئیس جمهوری خبر داد 

پرتاب ماهواره در روزهای آینده 
معاون علم��ی و فناوری رئیس جمه��وری از پرتاب 
یک ماهواره ایرانی به فضا در روزه��ای آینده خبر داد. 
به گزارش ایس��نا، سورنا س��تاری، اطلاعات بیشتری 
درباره این پرتاب نداد و درعین حال در پاسخ به سوالی 
درباره روند تأس��یس مرکز ملی فضایی که به معاونت 
علمی و فن��اوری ریاس��ت جمهوری محول ش��ده از 
بح��ث و بررس��ی و تصمیم گیری در ای��ن خصوص با 
برگزاری جلسه ای در روز سه شنبه این هفته خبر داد. 
وی درباره زمان به آب اندازی کش��تی اقیانوس پیمای 
تحقیقاتی »خلیج فارس« که با سفارش و پیگیری های 
چند ساله پژوهشگاه ملی اقیانوس شناسی و علوم جوی 
و با حمایت مالی معاون��ت در صنای��ع دریایی وزارت 
دفاع ساخته ش��ده و مراسم رس��می به آب اندازی آن 
طی چند ماه اخیر بارها به تعویق افتاده اس��ت، اظهار 
داشت: اقیانوس پیمای تحقیقاتی در دهه فجر آماده به 

آب اندازی است. 

آستان قدس و بنگاه های اقتصادی 
وابسته به نیروهای مسلح مکلف به 

پرداخت مالیات شدند
نمایندگان مردم در خانه ملت آستان قدس رضوی 
و بنگاه های اقتصادی زیرمجموعه نیروهای مس��لح و 
ستاد اجرایی فرمان امام و سایر دستگاه های اجرایی که 
تا زمان تصویب این قانون مالیات پرداخت نکرده اند را 
موظف به پرداخت مالیات مستقیم و مالیات بر ارزش 

افزوده کردند.
به گزارش خبرگ��زاری خانه مل��ت، نمایندگان در 
نشست علنی دیروز )یکش��نبه 12 بهمن ماه( مجلس 
شورای اسلامی در جریان بررسی گزارش کمیسیون 
برنامه، بودجه و محاس��بات مجلس درخصوص طرح 
الحاق برخی از مواد قانون تنظیم بخشی از مقررات مالی 
دولت اعاده شده از شورای نگهبان، با اصلاح ماده الحاقی 
53 این طرح با 116رأی موافق، 55رأی مخالف و 6 رأی 
ممتنع از مجموع 221 نماینده حاضر در صحن موافقت 
کردند. براساس ماده الحاقی 53 اصلاح شده این طرح به 
منظور برقراری عدالت آموزشی و اجرای اصل 30 قانون 
اساسی و تجهیز کلیه آموزشگاه های آموزش و پرورش با 
اولویت مناطق محروم و روستاها، آستان قدس رضوی و 
آن دسته از موسسات و بنگاه های اقتصادی زیرمجموعه 
نیروهای مس��لح و س��تاد اجرایی فرمان امام و س��ایر 
دس��تگاه های اجرایی که تا زمان تصوی��ب این قانون 
مالی��ات پرداخت نکرده اند به اس��تثنای م��واردی که 
اذن ولی فقیه وجود دارد، موظف ب��ه پرداخت مالیات 
مستقیم و مالیات بر ارزش افزوده می باشند. همچنین 
در ادامه نمایندگان با اصلاح ماده الحاقی 55 طرح فوق 
با 149رأی موافق، بدون رأی مخالف و 4رأی ممتنع از 

مجموع 223 نماینده حاضر در صحن موافقت کردند.

رئیس مجمع تشخیص مصلحت نظام: 

به روز کردن مباحث فقهی ضروری 
است

آیت الله  هاشمی رفسنجانی تأکید کرد: به روز کردن 
مباحث فقهی ضروری است؛ در مورد مسأله ارث زنان 
با این که تقریباً صراحت قرآن��ی داریم و اجماع فقهی 
نداریم، برداش��ت معکوس می شد که الحمدلله با ورود 
کارشناسان فقهی و نظر مثبت رهبری معظم انقلاب و 

مصوبات مجلس، این موضوع تا حدودی حل شد.
به گزارش ایسنا،  هاشمی رفسنجانی در جلسه شورای 
تحقیقاتی و هم اندیش��ی قرآنی پس از استماع نظرات 
کارشناسان درخصوص رویت هلال ماه و اختلاف نظر 
فقها گفت: علم می گوید که یقین معمولی برای همه 
حجت اس��ت. آیت الله  هاشمی رفسنجانی افزود: وقتی 
علم روش��نی داریم، نباید دنبال تردیدها برویم. رئیس 
مجمع تش��خیص مصلحت نظام با تأکی��د بر اهمیت 
علم نجوم و جایگاه آن در پژوهش های مرکز تحقیقات 
استراتژیک، گفت: مرکز تحقیقات این موقعیت را دارد 
که با ایجاد یک مرکز پژوهشی، از علمای بنام دنیا برای 
مباحث علمی دعوت نماید. وی وظیفه حاکمان اسلامی 
را ب��رای تطبیق علوم ب��ا دس��تاوردهای میدانی مهم 
توصیف کرد و گفت: باید مباحث مربوط به نجوم را که 
مربوط به مسائل دینی و نیازهای روزمره زندگی مردم 

است، در پژوهشکده ای به بحث بگذاریم.

بانک پارسیان به دنبال ایجاد زیرساخت فني کامل جهت 
ارایه خدمات متنوع بانکي در قالب بانکداري مجازي است.

به گزارش روابط عمومي بانک پارسیان مهندس جعفري 
معاون فناوري اطلاعات بانک پارس��یان با اعلام مطلب فوق، 
گفت: در بانک پارس��یان ابزاره��اي مختل��ف ارائه خدمات 
طراحي و پیاده سازي ش��ده است  به گونه اي که مشتریان با 
استفاده از ابزارهاي مذکور بسیاري از خدمات بانکي مورد نیاز 
خود را مي توانند دریافت کنند. سیستم هایي نظیر اینترنت 
بانک ، تلفنبانک ، موبایل بانک، خدمات مبتني بر خودپرداز، 
پایانه هاي فروشگاهي و بس��یاري از نرم افزارهاي مشابه هم 
اکنون در بانک پارسیان فعال مي باشند. وي ادامه داد : در حال 
حاضر ش��بکه پایانه هاي فروشگاهي پارسیان با بیش از 420 
هزار پایانه بزرگترین شبکه را در بین بانک ها به خود اختصاص 
داده و مش��تریان مي توانند به راحتي خدمات مورد نظر را از 
طریق درگاه ه��اي مربوطه دریافت کنن��د. وي گفت:بانک 
پارس��یان برنامه هاي گس��ترده اي در حوزه توسعه خدمات 
الکترونیک دارد و هدف بانک پارس��یان بردن شعبه بانک به 
منزل مشتري است بدین صورت که مشتري نیازي به حضور 
در شعبه نداشته و تمامي خدمات را از طریق ابزارهاي مجازي 
دریافت کند و شعب بانک در حوزه هاي تخصصي به مشتریان 
خدمات رس��اني کند. معاون فناوري اطلاعات بانک پارسیان 
افزود: بانک پارس��یان یک بانک کاملاً الکترونیک است و در 
حوزه خدمات بانکداري الکترونیک به دنبال ایجاد زیرساخت 
فني کامل جهت ارائه خدمات متنوع بانکي در قالب بانکداري 
مجازي است ، در طي سال جاري ابتدا زیر ساخت هاي جدید 
مورد نظر در خصوص بانکداري الکترونیک تهیه و راه اندازي 
ش��د و در حال حاضر در حال تولید نرم افزارهاي اختصاصي 
بانک پارسیان جهت ارائه خدمات متنوع و منحصر به فرد به 

مشتریان هستیم.

معاونفناورياطلاعاتبانكپارسيان؛
هدف،بردنشعبهبانكبهمنزل

مشترياست

ویژه

رئیس مجلس ش��ورای اس��لامی با بیان این که 
مقصود آمریکایی ها از مذاکرات با ایران روشن شده 
است، گفت: اوباما به دلیل ضعف و گرفتاری داخلی 
نمی تواند در مقابل انعطاف های معقول دولت و ملت 

ایران تصمیم عاقلانه بگیرد.
علی لاریجانی، روز گذشته در آغاز جلسه علنی 
مجلس ش��ورای اس��لامی اظهار کرد: آقای اوباما 
در بیانات اخیر خود گفته اس��ت ما به ایران فش��ار 

می آوریم تا نظر ما را در بحث هسته ای قبول کند. 
لاریجانی با بیان این که درحال حاضر مقصود آنها 
از مذاکره با ایران روش��ن تر شده است، خاطرنشان 
کرد: آنها می گویند باید تسلیم خواست ما شوید، در 

کجای دنیا به این رفتار مذاکره می گویند.

رئیس مجلس نهم ادامه داد: البته روش��ن است 
که آق��ای اوباما به دلیل ضع��ف و گرفتاری داخلی 
نمی تواند در مقابل انعطاف های معقول دولت و ملت 
ایران تصمیم عاقلانه بگیرد و می خواهد ایران تسلیم 
خواسته های نامربوط شود یا مذاکرات با شکست 

مواجه شود.
لاریجانی تصریح کرد: آقای اوباما باید به روشنی 
بداند که ملت ایران تس��لیم نخواهد شد و ایشان با 

این نوع سیاست غلط در مذاکرات مسئول شکست 
آن است. لاریجانی در ادامه گفت: آقای اوباما تصور 
کرده اس��ت می تواند هزینه ضعف خود را در حل 

مشکلات داخلی به طرف ایران منتقل کند.
وی همچنین ش��هادت جمع زیادی از شیعیان 
پاکستان و مردم مسلمان کرکوک، بغداد و سامرا را 
که در چند روز اخیر به دس��ت مزدوران تروریست 
به شهادت رسیده اند به ملت، مجلس و دولت های 

کشورهای دوست و برادر پاکستان و عراق تسلیت 
گفت.

لاریجانی یادآور شد: مجلس شورای اسلامی این 
جنایات را محکوم می کند.

رئیس مجلس در بخش دیگری از س��خنانش، 
به عملیات هوشمندانه و شجاعانه حزب الله لبنان 
در مزارع ش��بعا که در پاسخ به اقدامات تروریستی 
رژیم صهیونیستی در س��وریه بود اشاره کرد واین 
عملیات را غرورآفرین و حاوی پیام روشن دانست 
و اظهار امیدواری کرد: صهیونیست ها از درک این 
پیام عاجز نباشند و بفهمند که خاورمیانه جولانگاه 
اتحاد تروریسم و صهیونیسم نیست و شیران مجاهد 

بساط پوشالی آنان را با قدرت جمع می کنند. 

رئیس مجلس: 

 اوباما نمی تواند درمقابل
 انعطاف های معقول ایران تصمیم عاقلانه بگیرد
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